
Referat for den ordinære generalforsamling torsdag 2.Maj 2024 kl. 18.00, Amager hallen 1, sal. 

1. Valg af dirigent. 

Stefan Stürup valgt som dirigent. 

Julie Blyme Corlin er valgt som referent. 

37 stemmebere�gede medlemmer �l stede. 

Indkaldelse og forslag er udsendt �l �den 

2.Formandens beretning. 

Formanden aflægger beretning. Beretningen har været udsendt �l alle klubbens medlemmer på Holdsport 
(vedhæ�et dokument) Der var ingen spørgsmål eller kommentarer �l beretningen. 

 

3. Kassereren fremlægger regnskab for 2023. 

Det har været et godt år med et større overskud end forventet, på kr. 272.634. 

Der er i løbet af året kommet flere indtægter end vi har beregnet, blandt andet har kon�ngent indtægt og 
�lskud fra kommunen været højere end forventet. 

Ingen spørgsmål �l regnskabet 

Stemmer for regnskabet: 37 for. Regnskabet dermed vedtaget. 

4: Kommende budget for 2024. 

Leif og Birgit fremlægger ønsker fra bestyrelsen, hvad pengene kan bruges på og begrundelse for det 
kommende budget. 

Bestyrelsen ønsker at bruge overskuddet �l flere kurser �l trænerne. Der ønskes at bruge omkring 

100.000 kr. �l fysisk træning. 

Sep.2025 bliver klubben 50 år. Der skulle gerne kunne bruges penge på et arrangement.  

Spørgsmål til kørselsfradraget, vil det blive ændret? 

Kørselsfradraget bliver ikke ændret i den kommende sæson. 

Sponsorerindtægterne er tidligere budgetteret skulle dække Ligaen, hvor ligger det i budget?  

Formanden svarer, at det stadig er visionen at Ligaen skal sponsoreres af sponsorerne.  

5: Behandling af indkommende forslag.  

Bilag 1:  

Vedtægtsændring opkrævningsdatoen den 1/9 ønskes at blive ændret �l den 1/8, da det vil give et mere 
retvisende medlemsantal på Holdsport ved sæsonstart. 

 



Bestyrelsen ønsker at ændre kon�ngentopkrævningen �l aug. I stedet for september, da det ikke giver et 
retvisende billede af holdene ved sæsonstart, hvilket giver problemer ved holddannelsen. 

Medlemmer med stemmeret: 36 for forslaget 

 

6: Bestyrelse på valg genvalg: 

Paul Quackenbush, Linda Lopez bliver genvalgt. 

Ops�lling �l bestyrelsen. 

Jessica Elliot, Julie Blyme Corlin bliver valgt ind. 

Der er stadig 2 ledige pladser i bestyrelsen. 

7. Valg af revisor. 

Bestyrelsen forslår vi fortsæter samarbejdet med m2&Co. 

Dete vedtages. 

8. fastsætelse af kon�ngent. 

Bilag 2: 

Som skrevet i forslaget vil en kon�ngents�gning fra 1500 kr. �l 2000 kr. for u13 og op hold, der træner mere 
end 2x ugen, vil give bedre muligheder for lønnede trænere. 

Der ses også en kommende udgi� �l uddannelse af flere dommere, da vi selv skal s�lle med flere dommere 
i de kommende sæsoner. 

Der stemmes 31 for. 6 stemmer ikke. Forslaget er vedtaget 

Evt. 

Spørgsmål: Kontingent frihed for Herre og dame hvad er kriterierne for kontingent frihed? 

Paul forklaret hvordan de har kigget på budgetet og vurderet ud fra anciennitet og hvem der også er 
træner i klubben og derfra taget en beslutning. 

 


